
Protokoll  

Årsmøtet Støtteforeninga for Harstad Sykehus 
Den 21. mars 2023 kl. 20:20 på kantina Harstad Rådhus 

Til stede: 14 medlemmer.  

Saksliste: 1) Konstituering 

  2) Beretning 

  3) Regnskap med revisorberetning 

  4)  Forslag/ vedtak 

  5) Valg 

 

Før årsmøtet ble satt, hadde Støtteforeninga invitert ordførerne i regionen til et orienteringsmøte der 

sykehusets leder Gina Johansen innledet om konsekvensene av Helsepersonellkommisjonens rapport 

og Helse Nord sitt vedtak. De fleste ordførerne hadde møtt og det var 32 personer til stede under 

orienteringa og debatten. Temamøtet begynte presis kl. 19:00 og varte til 20:10. Etter en kort pause 

startet årsmøtet. 

 

Sak 1) Konstituering 

Leder Viktor Johnsen ønsket velkommen og orienterte om innkalling. Denne ble godkjent av møtet. 

Viktor foreslo på vegne av styret, seg selv som ordstyrer. Dette ble godkjent. Som sekretær foreslo 

han Frode Bygdnes. Dette ble godkjent.  

 

Som protokollunderskrivere valgte Årsmøtet Helge Eriksen og Randi Sætrevik. 

 

Sak 2) Årsberetning 2022 

Leder leste opp styrets årsberetning for 2022 (BERETNING2022StHS.pdf (sykehusvennene.no). 

Beretninga ble vist på storskjerm. Denne ble godkjent av årsmøtet. 

 

Sak 3) Regnskap 2022 

Økonomiansvarlig Margareth Bakken la frem regnskapet med revisorberetning, skriftlig og muntlig. 

Årets resultat viser et underskudd på kr. 5.708,- Lagets beholdning er på kr. 97.732,- Revisor Ole Stig 

Eidissen var tilstede og kunne opplyse om at alle bilag var kontrollert og funnet i orden. Regnskapet 

ble godkjent av årsmøtet. 

 

Sak 4) Forslag og vedtak 

Det er ikke kommet inn noen forslag. Punktet går derfor ut. 

 

Sak 5) Valg 

Leder av valgkomiteen kunne ikke komme pga. sykdom. Vedkommende hadde meldt om at de som 

var på valg, tok gjenvalg.  

Leder Viktor Johnsen, Kvæfjord valgt for ett år. 

Nestleder Andreas Hay, Harstad valgt for to år. 

Kasserer Margareth Bakken, Harstad ikke på valg. 

Sekretær Frode Bygdnes, Harstad valgt for to år. 

Styremedlem Hugo Ingebrigtsen, Harstad valgt for to år.  

Rolf Fredrik Bendiksen, Harstad ikke på valg.  

http://www.sykehusvennene.no/BERETNING2022StHS.pdf


Per Lien, Harstad ikke på valg. 

Varamedlem Terje Jacobsen, Kvæfjord valgt for ett år. 

 

På oppfordring fra valgkomiteen ble årsmøtet bedt om å utvide valgkomiteen med et medlem. Leder 

fremmet forslag på Stine Nordnes som tredje medlem av valgkomiteen og gjenvalg på Kirsten Evjen 

og Bendiks Harald Arnesen. Disse ble alle valgt enstemmig. 

 

Møtet hevet kl. 21:00 

 

 

 

 

Frode Bygdnes 

referent  

 

 

 

 

 

 

Helge Eriksen       Randi Sætrevik 

protokollunderskriver      protokollunderskriver  

 

 


